


Tandhälsan i Malung.

Några av våra nöjda deltagare  som gått DentalEye-kursen
Under kursen upptäckte vi var vår 

praktiks svagheter ligger någonstans, 
konstaterar tandläkare Jonas Rydén i 
småländska Lidhult. 

Jonas har hela tolv års erfarenhet av 
bild   hanteringsprogrammet DentalEye. 
Med två sköterskor vid sin sida driver han 
praktik för behandling av det mesta inom 
tandvård, och i våras deltog han i en kurs 
för att upptäcka � er av systemets använd-
ningsområden. Jonas uppger att kursen 
var bra, och att man behöver god hjälp 
för att komma in i programmet vilket han 
tycker att han � ck under kursen. 

– Jag och mina kollegor har arbetat 
i programmet så pass länge att vi har 
kommit fram till egna sätt att använda 
det på. Nu � ck vi bredda vårt användan-
de och se mångfalden i programmet, 
berättar han. 

Jonas menar att kursen � ck honom 
att upptäcka programmets fulla potential. 

”Nu kan alla använda programmet till 
att ta bilder och bläddra bland patienter.” 

”Kursen � ck mig att 
upptäcka programmets 

fulla potential.”

Kursen gav mig många tips på hur jag 
kan arbeta i DentalEye, nu är det mer 

lättjobbat, berättar Ann-Mari Nilsson på 
Tandhälsan i Malung. 

Ann-Mari är tandhygienist och driver den 
relativt unga praktiken, som förutom svenska 
även hälsar sina patienter på malungsmål. 
Sedan i somras arbetar även tandläkare 
Lennart Löwgren där. Både Ann-Mari och 
hennes kollega är positiva till DentalEyes 
utbildning. 

– När man precis har börjat jobba i 
program met kan man inte riktigt ta till sig mer 
än det primära. Först senare upptäcker man 
alla � nesser, och då kan det vara bra med ett 
kurstillfälle till. Det � nns fortfarande � era ikoner 
som jag inte riktigt förstår, skrattar hon. 

På Tandhälsan känner de sig alltid bekväma 
med att kunna kontakta DentalEyes support-
tjänst. Dit ringer de så fort det är något och 
upplever att de får en bra service. Nu efter 
kursen ser Ann-Mari fram emot att kunna 
gå djupare in i programmet.    

Fruängstandläkarna.

Tandläkare Jonas Rydén i Lidhult.

Askersundstandläkarna

I ngemar Frickner på Fruängstandläkarna 
i Stockholm är en relativt ny användare av 

DentalEye. Han gick utbildningen tillsammans 
med hela praktiken efter att ha jobbat några 
månader med DentalEye . 

– Kursen var bra, och väldigt nödvändig för 
oss så att vi kunde komma igång, berättar han. 

På Fruängstandläkarna arbetar fyra fasta 
tandläkare, en specialist som kommer in en 
gång i veckan, samt tandhygienister, reception-
ister och tandsköterskor. Totalt arbetar 16 
stycken på praktiken, och Ingemar berättar att 
det var viktigt att alla skulle delta i kursen. 

– Nu kan alla använda programmet till att 
t ex ta bilder och bläddra bland patienter. Men 
det � nns fortfarande sådant som vi inte förstår 
oss på, alla � nesser, säger han. 

Ingemar är inte främmande för idén med 
en uppföljningskurs, och tror att man även kan 
använda sig av mer praktiska övningar under 
utbildningen. 

– Utbildaren som kom till oss var väldigt lugn 
och saklig, vi � ck en metodisk genomgång. 

Erik Baecklund på Askersundstandläkar-
na blev positivt överraskad av utbildning en 

i DentalEye. Praktiken i Askersund har tio 
medarbetare varav två är tandläkare, och de 
erbjuder ”det mesta som krävs av en praktik 
på landsbygden” som Erik uttrycker det. 
Asker sundstandläkarna var tidigt ute med 
tekniska hjälpmedel på sin praktik, och därför 
hade Erik arbetat i programmet innan han 
deltog i kursen. 

–Jag hade inte förväntat mig att utbildningen 
kunde vara till så stor hjälp, men nu � ck jag 
praktiska tips, mer hands-on, säger han. 

Erik tycker att kursen hade en strukturerad 
genomgång och många praktiska tips. Nu kan 
hans praktik använda systemets fulla potential 
i stället för att som innan försöka hitta egna 
lösningar på problem som uppstår. 

–Vi förstod inte systemets tankar innan. 
Under kursen � ck jag gå tillbaka till basic och 
lära mig saker som man tycker borde vara 
självklara men som inte är det förrän någon 
visar en, berättar han.   


